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 Zápisnica  

z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 26. februára 2016 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

Poslanci: Marián Beneš, Ľubica Balajková, Stanislav Grznárik, Ladislav 

Kolmokov, Eva Kováčiková, Gabriela Macháčová, Alena Sopková,  

 

Neprítomný poslanec:  Jozef Sedlár, Ing. Rastislav Velič 

 

Ďalší prítomní: Ing. Gabriel Pozdech – hlavný kontrolór 

      Ing. Jana Gerhátová - ekonómka 

    Ing. Monika Laciková, zapisovateľka 

    Ostatní podľa priloženej prezenčnej listiny 

       

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na rozvoj výchovy 

a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, 

rekonštrukcie, alebo výstavby novej telocvične a na vybavenie telocvične na rok 2016 

z Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky Bratislava 

4. Návrh prevádzkového poriadku – multifunkčné ihrisko 

5. Organizačné záležitosti 

6. Návrh na uznesenie 

7. Ukončenie 

 

Program poslanci OZ jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Deviate zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnení poslanci: Jozef Sedlár, Ing. Rastislav Velič. 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 7 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Beneša a p.  Grznárika.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci OZ jednohlasne schválili.  

 

Za členov návrhovej komisie navrhla starostka obce: p. Balajkovú, p. Macháčovú a p. 

Kováčikovú. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci OZ jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka  vyzvala Ing. Pozdecha, aby predniesol správu o kontrole plnenia uznesení  

z 8. verejného rokovania OZ. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.   

 

K bodu 3. Schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na rozvoj výchovy a 

vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie, 

alebo výstavby novej telocvične a na vybavenie telocvične na rok 2016 z Ministerstva 

školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky Bratislava 

Starostka informovala, že máme možnosť zapojiť sa do tejto výzvy. Zahŕňa opravu a zateplenie 

strechy, rekonštrukciu elektroinštalácie a osvetlenia telocvične, podláh a vybavenie náradia do 

telocvične. Termín odovzdania je stanovený na 4. marca 2016. Do tohto termínu je potrebné 

zaslať aj projektovú dokumentáciu.  

P. Beneš sa pýtal na spoluúčasť obce.  

Starostka mu odpovedala, že 10% je spoluúčasť na kapitálové výdavky, 5%  na bežné výdavky – 

vybavenie telocvične.     

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh na schválenie žiadosti.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer zapojiť sa do výzvy Ministerstva školstva, vedy, 

výskumu a športu SR. a následnú realizáciu v zmysle žiadosti. 

 

Starostka ďalej informovala o aktualizácii výzvy na havarijný stav okien a podláh. Bola 

vypracovaná projektová dokumentácia a momentálne robíme výberové konanie na zhotoviteľa.  

 

K bodu 4. Návrh prevádzkového poriadku – multifunkčné ihrisko 

Starostka informovala, že nakoľko sa uskutočnilo slávnostné otvorenie multifunkčného ihriska, 

dáva návrh na VZN o prevádzkovom poriadku ihriska. Vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili k 

návrhu na prevádzkový poriadok.  

P. Beneš sa spýtal, či správca sa myslí len ten čo ma kľúče, alebo bude zodpovedný aj za 

poruchy a údržbu. 

Starostka mu odpovedala, že ide aj o údržbu, preto navrhla p. školníka Jančoviča a p. Šmitalu. 

Kľúče bude mať aj ona.  

P. Beneš dodal, či by nebolo vhodné aby škola mala na starosti kľúče do 16,00 hod. a od 16,00 

hod. iné zodpovedné osoby. Nakoľko aj škola/škôlka funguje iba do 16,15 hod. a aby tam ľudia 

v tom čase aj niekoho našli.   

P. Kováčiková dodala, či bude spoplatnené len pre osoby nad 18 rokov. Starostka jej odpovedala 

že áno. 

P. Beneš dodal, kde sa bude platiť poplatok za využitie ihriska a či by nebolo vhodné dať kľúče 

aj do krčmy.  

Starostka dodala, že sa poplatok musí platiť obci, nakoľko ide o príjem obce.  

P. Kováčiková dodala, aby človek, ktorý bude zodpovedný za kľúče bude zodpovedať aj za 

prebratie ihriska a skontroloval stav ihriska.  

P. Beneša sa spýtal, či sa neplánujeme tam dať prístrešok na odloženie vecí? 

Starostka odpovedala, že sa to plánuje, všetko sa postupne dobuduje.  
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K bodu 5. Organizačné záležitosti 

Starostka informovala o doplnení bodov do predložených organizačných záležitostí.   

 

 Informácia „prenájom školského bytu“ (SEK) 

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. P. Kováčiková informovala, že bola s pani starostkou 

a p. Benešom na konzultácii u p. Briestenského. Jedna možnosť je dať to na LV, bude to byt 

a urobí sa verejná súťaž. Druhá možnosť je nechať to ako prebytočný priestor školy alebo 

obce. Poslanci OZ a starostka môžu rozhodnúť, že sa to poskytne na iné účely napr. na 

knižnicu.  

Kontrolór Ing. Pozdech sa vyjadril, že sa prikláňa k riešeniu, aby to bolo prijaté ako dočasne 

prebytočný majetok školy alebo obce. V tom zmysle doporučuje riaditeľke ZŠ s MŠ aby 

upravila rozhodnutie o prebytočnosti, ako dočasne prebytočný majetok školy.  Je to 

zábezpeka pre ďalšie využitie školy aj v prípade, že by prišiel nový učiteľ a požadoval 

bývanie. 

P. Kováčiková dodala, že je potrebné zrušiť predchádzajúce uznesenie a vydať nové 

uznesenie. 

P. Kolmokov dodal, že ak by sme to dali nájomníkom, je tam problém dostupnosti ku kotlu, 

ktorý nie je k dispozícii nájomníkom, je súčasťou budovy školy. 

Starostka sa vyjadrila, že sa prikláňa k možnosti nechať to ako prebytočný priestor školy 

alebo obce, je to súčasť školy, sú tam rôzne protipožiarne riziká. Navrhuje, aby bol určený 

pre účely obce alebo školy, nakoľko obec ani škola nemá archív, ktorý zodpovedá 

požadovaným podmienkam v zmysle nového zákona.   

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za zrušenie uznesenia z 03. 02. 2016  (B/11). 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: p. Balajková, p. Grznárik, p. Kolmokov, p. Kováčiková, p. Macháčová, p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Beneš 

 

Poslanci OZ rušia uznesenie z 03. 02. 2016 (B/11). 

 

Odpoveď im bude zaslaná v zmysle konzultácie zistenej u p. Briestenského.  

 

 Kamerový systém multifunkčné ihrisko 

Starostka navrhuje rozšíriť kamerový systém o jednu kameru, ktorá by sa zaviedla na 

budovu školy, ktorá by monitorovala multifunkčné ihrisko.  

Vyzvala poslancov hlasovať za návrh schválenia zámeru realizácie kamerového 

monitorovania MI.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ schválili jednohlasne zámer rozšírenia kamerového systému na monitorovanie 

multifunkčného ihriska.  

 

 Rekonštrukcia komunikácie v areáli ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Starostka informovala, že sa zapojíme do výzvy na predkladanie žiadosti o dotáciu z výnosu 

ministerstva financií. Je možné žiadať sumu max. do 13.500,- eur. Musí sa pripraviť 

rozpočet. Obec bude mať spoluúčasť na tejto dotácii.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať zapojiť sa do výzvy.  
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Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer zapojiť sa do výzvy na predkladanie žiadosti 

o dotáciu podľa §1 a §5 Výnosu Ministerstva financií SR č. 26825/2005-441 z 9. 12. 2005 

o poskytovaní dotácie v pôsobnosti MF SR – financovanie a následnú realizáciu 

rekonštrukcie komunikácie v areáli ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  

 

 Pripojenie stavby obytná zóna Horné Obdokovce k distribučnej sústave 

v západoslovenskej distribučnej 

Starostka informovala, že naďalej pracujeme na územnom konaní k výstavbe obytnej zóny. 

Je potrebné vypracovať GP na jednotlivé parcely. Vlastníci pozemkov, si už budú sami na 

vlastné náklady vynímať pôdu z pôdneho fondu. Potom bude urobený zápis v katastri. Je 

potrebné zostaviť pracovnú skupinu, ktorá bude rozhodovať o verejných súťažiach. 

Preložka elektroenergetického zariadenia by mala mať sumu okolo 28-30.000,- eur. Obec 

má zámer realizovať pripojenie stavby v zmysle zmluvy západoslovenskou distribučnou.  

P. Beneš dodal, či by nebolo lepšie, aby vyňatie pôdy vybavila obec a tým pádom by sa 

ľahšie pozemky predávali, nakoľko by bolo jednoduchšie vybaviť stavebné povolenie pre 

majiteľov stavebných pozemkov a obec by si mohla potom pýtať vyššiu sumu za pozemok.   

Starostka dodala, že pokiaľ sa bude robiť geometrický plán je potrebné dohodnúť ostatné 

podmienky a preto navrhuje zostaviť pracovnú skupinu. Doporučuje, aby pracovnú skupinu 

tvorili napr. p. Beneš, p. Kováčiková, Ing. Pozdech, projektanta, privolať aj p. Svoradovú zo 

stavebného úradu.  

P. Balajková dodala, že najlepšie bude ak si každý vlastník pôdu výjme z pôdneho fondu 

sám.  

Starostka dodala, že jej bolo doporučené pred realizáciou GP vyňať z pôdneho fondu len 

pozemky, ktoré bude potrebovať obec na inžinierske siete.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh na schválenie zámeru  a následnú realizáciu 

pripojenia stavby Obytná zóna H.O.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer a následnú realizáciu zabezpečiť pripojenie stavby 

Obytná zóna Horné Obdokovce k distribučnej sústave v zmysle zmluvy so 

Západoslovenskou distribučnou – zmluva o vykonaní preložky elektroenergetického 

zariadenia.  

 

 Zateplenie verejných budov – obecný úrad, telocvičňa 

Starostka informovala, že je vydaná výzva na zateplenie verejných budov a je potrebné 

urobiť energetický audit. Projektová dokumentácia je vypracovaná, chýba len energetický 

audit. Prvú výzvu nestihneme, ale v druhom kole sa môžeme zapojiť, ktoré bude do júna 

2016.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za zámer a následnú realizáciu zapojiť sa do výzvy na 

zateplenie verejných budov.  
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Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer a následnú realizáciu zapojiť sa do budúcej výzvy 

na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok, operačný program kvalita 

životného prostredia zníženie energetickej náročnosti verejných budov, špecifický cieľ 4.3.1 

zníženie spotreby energie pre prevádzke verejných budov – vypracovanie energetického 

auditu, možnosť zapojenia do výzvy v júni 2016 na zateplenie verejných budov obecného 

úradu a telocvične.  

 

 Zateplenie SENIOR DSS 

Starostka informovala o výzve Programu rozvoja vidieka integrovanej stratégie rozvoja 

územia (ďalej len PRV ISRÚ). Znovu je potrebné urobiť energetický audit.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh zámeru a následnej realizácie k tejto žiadosti.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer a následnú realizáciu zapojiť sa do výzvy PRV 

ISRÚ vydanej Mikroregiónom Svornosť na zateplenie budovy slúžiacej na sociálne účely – 

Senior DSS.   

 

 Rekonštrukcia domov smútku 

Starostka informovala o zámere zrealizovať rekonštrukciu, opravu strechy na dome smútku 

v H. Obdokovciach a v Obsolovciach aj výstavba sociálneho zariadenia.  K zámeru je 

potrebné dohodnúť dlhodobú nájomnú zmluvu s rímsko-katolíckou cirkvou, ktorá je 

vlastníkom pozemku. 

Starostka vyzvala hlasovať za návrh zámeru a následnú realizáciu rekonštrukcie domu 

smútku Obsolovce.   

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

  

Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer a následnú realizáciu rekonštrukcie domu smútku 

Obsolovce z výzvy PRV ISRÚ.  

Starostka navrhuje, aby SEK  v spolupráci s obcou pripravila nájomnú zmluvu. Uznesením sa 

UKLADÁ SEK v spolupráci s obcou pripraviť  nájomnú zmluvu. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh zámeru a následnú realizáciu rekonštrukcie domu 

smútku H. Obdokovce z výzvy PRV ISRÚ.   

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer a následnú realizáciu rekonštrukcie domu smútku H. 

Obdokovce z výzvy PRV ISRÚ.  

 

 Rekonštrukcia zdravotného strediska 

Starostka informovala o zámere zrekonštruovať zdravotné stredisko, rekonštrukcia strechy, 

zateplenie, podlahy, kúrenia, bezbariérový vstup. Je možnosť získať financie z fondu 

rezervy vlády.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh zámeru zrekonštruovať zdravotné stredisko.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer rekonštrukcie zdravotného strediska financovanej 

z fondu rezervy vlády SR.  

 

 Aktualizácia rady školy 

Starostka informovala, že funkčné obdobie rady školy končí 3. 3. 2016. Členmi rady školy 

sú aj poslanci, ktorých navrhuje, aby boli i naďalej v pôvodnom zložení. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili členov rady školy v nezmenenom zložení p. Balajkovú, p. 

Beneša, p. Grznárika a p. Macháčovú.  

 

P. Kováčiková dala poslanecký návrh na sociálne zariadenie, suché WC pre kostol 

v Obsolovciach aj v  H. Obdokovciach 

Starostka dodala, že je potrebné zistiť súhlas kaštiela a p. farára s umiestnením WC.  

Poslanecký návrh sa berie na vedomie.  

 

P. Kováčiková ďakovala za opravené osvetlenie v Obsolovciach. Informovala, že je problém 

s tým, že autobus neustále stojí na mieste obecného trhoviska. Je to nefér, že podnikatelia platia 

poplatok a nemôžu tam ani parkovať.  

Starostka dodala, že parkovisko pre autobus je vyhradené a dávame mu aj povolenie.  

Ing. Gerhátová dodala, že by bolo vhodné vyhradiť parkovisko pre predávajúcich podnikateľov 

na trhovisku a zvyšok môže využiť šofér parkujúceho autobusu.  

 

 Informácia o činnosti 

Starostka predniesla informáciu o činnosti. Je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.  

 

P. Beneš informoval, že sa k nemu dostávajú námietky, že obec nechce poskytovať vývoz žúmp. 

Starostka odpovedala, že obec nie je povinná poskytovať. Je povinná zabezpečiť informáciu 

o možnostiach vývozu žúmp. STK skončila na fekálne vozidlo vo februári, technický stav je 

nevyhovujúci.  

P. Beneš dodal, že aby sme zabezpečili STK a sfunkčnili vozidlo. Uberáme tým služby 

občanom.  

Starostka dodala, že každý je povinný si zabezpečiť odvoz odpadových vôd na vlastné náklady. 

Sme povinný poskytnúť len informáciu, kde si môžu zabezpečiť tento odvoz.  
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P. Beneš dodal, či obec nemôže zabezpečiť vývoz a kde to zvážať? 

Starostka odpovedala, že nie sme schopný zabezpečiť podľa nových podmienok zákona 

o odpadoch tieto služby. Bolo by potrebné získať oprávnenie na vývoz odpadových vôd.  

P. Beneš dodal, že ako sme to doteraz robili. 

Starostka mu odpovedala, že na vlastnú zodpovednosť. Od nového roka je nový zákon 

o odpadoch, ktorý tieto možnosti zakazuje. Je na poslancoch a komisii KOVP, aby kontrolovali 

priebežne stav v obci.  

P. Sopková má informáciu, že vývoz stojí cca 50,- eur vývoz.  

Starostka dodala, že tým, že vybavíme licenciu, kúpime auto, cena za vývoz bude tá istá ako od 

iného dodávateľa.  

Ing. Gerhátová dodala, že obec v tom prípade musí podnikať, musí platiť daň a nie je to 

jednoduché.  

P. Beneš dotazoval, či je v tom problém.  

Starostka mu odpovedala, že je v tom problém. Je potrebné riešiť čističku odpadových vôd a 

kanalizáciu.  

P. Beneš dodal, že týmto krokom dávame zelenú tým, čo načierno vypúšťajú do kanálov, potoka. 

Prečo túto službu nezlegalizujeme.   

Starostka dodala, aby dali návrh na riešenie tejto situácie. Žiadna obec neposkytuje tieto služby 

ak nemá čističku odpadových vôd.   

P. Beneš dodal, vyradili sme kuka voz, cisternu a osoby, ktoré to mali v pracovnej náplni majú 

zmenenú pracovnú náplň, menej financií alebo kratší úväzok?  

Starostka mu odpovedala, že sme na prácu s cisternou prijímali zamestnanca na dohodu.   

P. Sopková informovala, že boli sťažnosti na hlásenie v rozhlase. Či by slečna, ktorá vyhlasuje, 

mohla pomalšie hovoriť.  

Ing. Pozdech sa informoval, že ako to bude v čase spilovania konárov, či bude zabezpečená 

možnosť, kde sa to bude dať vyviezť.   

Starostka mu odpovedala, že bude sa i tento rok zabezpečovať vývoz spílených konárov.  

 

K bodu  6. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  7. Ukončenie 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 18,52 hod. ukončila. 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková           Ing. Monika Laciková 

           starostka obce       zapisovateľka 

 

Overovatelia:  

 

............................................    ....................................................                                           

          Marián Beneš             Stanislav Grznárik 
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Uznesenie 

z  9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,   

konaného dňa  26. 02. 2016 

 

 

A. B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení z 8. verejného rokovania OZ   

2. Poslanecký návrh o umiestnenie suchého WC pri kostole v Obsolovciach  

       a Horných Obdokovciach 

3. Informácia starostky 

 

B.  S ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 9. zasadnutia OZ  

2. Overovateľov zápisnice – p. Beneša a p.  Grznárika 

3. Členov návrhovej komisie - p. Balajkovú, p. Macháčovú a p. Kováčikovú 

4. Zámer zapojiť sa do výzvy Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR. a následnú 

realizáciu v zmysle žiadosti 

5. Zámer rozšírenia kamerového systému na monitorovanie multifunkčného ihriska 

6. Zámer zapojiť sa do výzvy na predkladanie žiadosti o dotáciu podľa §1 a §5 Výnosu 

Ministerstva financií SR č. 26825/2005-441 z 9. 12. 2005 o poskytovaní dotácie 

v pôsobnosti MF SR – financovanie a následnú realizáciu rekonštrukcie komunikácie 

v areáli ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

7. Zámer a následnú realizáciu zabezpečiť pripojenie stavby Obytná zóna Horné Obdokovce 

k distribučnej sústave v zmysle zmluvy so Západoslovenskou distribučnou – zmluva 

o vykonaní preložky elektroenergetického zariadenia 

8. Zámer a následnú realizáciu zapojiť sa do budúcej výzvy na predkladanie žiadosti o 

nenávratný finančný príspevok, operačný program kvalita životného prostredia zníženie 

energetickej náročnosti verejných budov, špecifický cieľ 4.3.1 zníženie spotreby energie 

pre prevádzke verejných budov – vypracovanie energetického auditu, možnosť zapojenia 

do výzvy v júni 2016 na zateplenie verejných budov obecného úradu a telocvične 

9. Zámer a následnú realizáciu zapojiť sa do výzvy PRV ISRÚ vydanej Mikroregiónom 

Svornosť na zateplenie budovy slúžiacej na sociálne účely – Senior DSS 

10. Zámer a následnú realizáciu rekonštrukcie domu smútku Obsolovce z výzvy PRV ISRÚ 

11. Zámer a následnú realizáciu rekonštrukcie domu smútku Horné Obdokovce z výzvy PRV 

ISRÚ 

12. Zámer rekonštrukcie zdravotného strediska financovanej z fondu rezervy vlády SR 

13. Členov rady školy v nezmenenom zložení p. Balajkovú, p. Beneša, p. Grznárika a p. 

Macháčovú 

 

C. R u š í : 

 

1. Uznesenie z 03. 02. 2016 (B/11). 

 

D. U k l a d á : 

 

1. SEK v spolupráci s obcou pripraviť  nájomnú zmluvu – cintorín Obsolovce 
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MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce  

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


